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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012.

évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a

Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s

minisztérium vezet őjéhez

„Meddig lesznek még életveszélyben a Csongrád megyei kerékpárosok? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Szentes és Csongrád városát a 451-es út köti össze, amely mellett kerékpárút halad . A
kerékpárút úgy került kialakításra, hogy az a két település között kétszer is keresztezi a nag y
forgalmú utat, amely rendkívül balesetveszélyes .

A két település közötti Tisza-híd el őtti szakaszon naponta életveszélyes körülmények között

közlekedik a térség nagy létszámú kerékpáros társadalma, hiszen az amúgy is keskeny

szakaszon az út és a hídkorlát között, az autók és kamionok mellett centikkel kénytelenek

átkelni .

Ez a probléma évek óta fennáll, a Magyar Közút Zrt . régóta rendelkezik a probléma
megoldására tervekkel, azonban azok kivitelezése a mai napig nem történt meg . Az
engedélyes terveken a kerékpárutat a híd el őtti részen, az úttest alatt megépített alagúto n
kötnék össze, amely jelentős anyagi forrást igényel .

A Jelenleg érvényes tervek 1 éven belül lejárnak, azonban annak esetleges kivitelezése eze n

idő alatt biztosan nem valósulhat meg, így amennyiben a meglév ő tervek lejárnak, a térség
még messzebb kerül attól, hogy az életveszélyes közlekedési helyzet minél előbb



megoldódjon . Az újabb tervek készítése és engedélyeztetése egy újabb évet is igénybe vehet ,
maga a kivitelezés pedig szinte elérhetetlen távolságba kerül . Ennek elkerülése érdekében
kérelmeztem, hogy a jelenleg hatályos tervek kerüljenek meghosszabbításra, azonban ez a
folyamatos életveszélyes állapotot nem oldja meg .

Kérdezem ezért a Tisztelt Miniszter Urat :

Mit kívánnak tenni annak érdekében, hogy a Szentes és Csongrád városát összeköt ő
kerékpárutat használók ne legyenek életveszélyben minden nap ?

Milyen azonnali intézkedéseket tesznek annak érdekében, hogy a végleges megoldási g
csökkentsék a balesetveszélyt ?

Mikor valósulhat meg az évek óta tervezett kerékpárutak összekötése ?

Várom érdemi válaszát !

Balatonalmádi, 2017 . július 24 .

Tisztelettel :

Kepli Lajos
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